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Protokoll 

Svenska Biljardförbundet styrelsemöte, 

Idrottens hus, Stockholm 

Den 3-4 juni 2023 

 
 

Närvarande: Andy Nettleton, Anna-Karin Bedeus, Sven Junghagen, Malin Lindström, 

Tobias Andersson, Suleman Kukka Salam (adjungerad, deltog digitalt under punkten 

Styrelsefrågor), Sofia Asp (adjungerad) 

 

 

§1. Mötets öppnande 

Andy hälsade alla välkomna.  

 

§2. Val av justerare 

Till justerare valdes Sven Junghagen 

 

§3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes  

 

§4. Föregående mötes protokoll samt uppföljning av beslut 

Föregående mötes protokoll 8 maj godkändes. 

 

 

§5. Aktuellt från RF  

Riksidrottsmötet 

Andy och Sofia rapporterade från Riksidrottsmötet. Två nya medlemsförbund valdes in i RF 

samt ett i SISU. Karl-Erik Nilsson valdes till ny ordförande och Björn Eriksson utsågs till 

hedersordförande. 

Motioner om trygg idrott i fokus med beslut om att tillsätta två utredningar samt se över 

idrottsombudsmannens ansvarsområden. 

Beslut om att starta ett arbete för ökat inflytande för unga i demokratiska processer, fortsatt 

utveckling av hållbarhetsarbetet samt en plan för arbetet med en ny strategi efter 2025 var 

några av de andra beslut som fattades. 

Elitidrott 2030: beslut i enlighet med framlagt förslag. Ett antal mindre SF från framförallt 

precisionsidrotter lyfte oron över att exkluderas. 

 

§ 6. Ekonomi 

Bokslutet klart och går ut för underskrift i veckan. Vi landar på ett resultat på cirka 62 000 

kr. 

Nu har vi digitalt bokföringssystem via Visma. Flera kan ha tillgång via läsbehörighet. 

 

Diskussioner kring rutiner för förskott, traktamenten, utlägg samt bokföringsrutiner. 

Traktamente kan utbetalas om du reser som förbundsrepresentant och det inte ingår mat, 

exempelvis vid representation på internationella kongresser. 

 

Beslut: Alla spelare som har träningsbidrag innestående måste använda dessa i år. Det som 

inte använts i slutet av året betalas ut som idrottsarvode. 
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Årsavgifter 

Diskussion kring föreningar som inte betalar sin årsavgift i tid. Just nu är det sju föreningar 

som inte betalat avgiften för 2023. Vi lägger till en varningstext på påminnelsefakturan ”Om 

fakturan inte betalas senast XX får inte era spelare delta på sanktionerade tävlingar”. Vi 

lägger även ut en nyhet på hemsidan kring föreningarnas skyldigheter och vad som inträffar 

när föreningar inte uppfyller dessa. Detta inkluderar även att ha sitt medlemsregister 

uppdaterat. Sofia skriver en nyhet. 

 

Reviderad budget 2023 

Genomgång av den reviderade budgeten för 2023. De största skillnaderna är att årsavgifterna 

är lägre budgeterat samt att Svenska spel slutat att betala ut medel för internationella 

medaljer, ”prispallen”. Det är ett beslut som inte kommunicerats av Svenska spel men som vi 

vid en förfrågan fått information om. Det innefattar även att de 30 000 kr som var 

budgeterade för 2022. 

 

De främsta kostnadsökningarna jämfört med tidigare lagd budget är: 

Internationella årsavgifter 

Internationellt arbete/kongresser 

Malmö Open 

Samt ökade kostnader generellt på grund av inflationen och världsläget. 

 

Arbete med budget 2024-2025 

Beslut om stöd från RF kommer i oktober. Vi tar fram en tidsplan för när grenkommittéer 

och utskott senast ska ha lämnat in sin budget. 

 

 

§7. Styrelsefrågor  

Digital ordförandeträff 

Vi såg en viss ökning i antalet deltagare vilket var glädjande. 

 

Ny medlemsförening 

Göteborg Snooker Klubb 

 

EPBF-kongress 

Diskussion kring Norges motion om att inte tillåta spelare från Ryssland och Belarus samt 

EPBFs motion om att stänga av förbunden men tillåta spelare att delta under neutral flagg. 

 

Beslut: Vi står bakom Norges motion om att inte tillåta spelare. Vi är för att utesluta de 

ryska och belarusiska förbunden men emot att tillåta att spelarna deltar under neutral flagg. 

Vi är emot att EPBFs styrelse på egen hand får fatta beslut om att upphäva beslutet. 

 

Diskussion kring förslag att göra en gemensam europeisk skrivelse till Matchroom om att 

sanktionera sina tävlingar. Vi anser att det viktiga är att tävlingarna ska vara sanktionerade 

av ett förbund så att vi får en gemensam tävlingskalender att förhålla oss till. Vi har inget 

emot att Matchroom arrangerar tävlingar men vill ha tydlighet för spelarnas skull så att inte 

viktiga tävlingar krockar. Vi ställer oss bakom en skrivelse.  

 

EBSA-kongress 

Andy deltar. 

Motion från Norge. Samma motion som till EPBF kring att inte tillåta spelare från Ryssland 

och Belarus. 
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Höstens möten 

14 augusti 

11 september 

9 oktober 

 

Styrelsehelg den 3-4 februari 

 

Grafisk profil 

Sven och Andy har mandat att arbeta vidare utifrån en budget på runt 25 000 kr. 

 

Digital tävlingsform 

Jörgen har tagit fram ett förslag på en digital tävlingsform. Kortare diskussion kring det. Vi 

bjuder in samtliga kommittéer till ett digitalt möte där Jörgen får presentera sina tankar. 

 

 

§8. Aktuellt från kommittéerna  

NBC-möte 

Kort rapport från gårdagens möte. Var mest förberedelse inför EPBFs möte samt genomgång 

av NM. 

 

Carambole 

Rapport från Sven som deltog på CEBs kongress i maj. I samband med kongressen var det 

även ett möte om konflikten mellan UMB och PBA. Det var inte ett lyckat möte. Sven har 

därefter skickat ett brev till CEB, UMB och de europeiska förbund med förslag på vägar 

framåt. Responsen har varit positiv. Sven deltar på ett möte i Amsterdam den 11 juni med 

delegater från nationsförbunden från Europa, CEB och PBA. SBFs ståndpunkt är att vi tror 

på enighet i organisationen där vi arbetar enat inom UMB. 

 

Torbjörn Blomdahl vann världscupen i Vietnam. Nu innehavare av båda rekorden för 

världscupen: flest antal segrar och högst poäng. 

 

Inbjudan från CEB om att delta i domarutbildning nästa vår. Sven tar en dialog med CEB 

kring det nuvarande regelverket där det behövs ett visst antal nationella domare för att få bli 

internationell domare.  

 

CK genomför en översyn av tävlingsbestämmelserna. Inga stora förändringar som påverkar 

den nuvarande säsongen men för att hamna på rätt år vid arrangemang av SM kommer SM 

2023 att utgå. Det innebär att säsongen framöver kommer att inledas med SM istället för att 

avslutas med SM. Ändringen av tävlingsbestämmelserna går ut på per capsulam beslut efter 

sommaren. 

 

Rikard Ljung har lämnat CK av personliga skäl. 

Beslut: Att välja in Tobias Ring i CK 

 

 

Pool 

Den första klass 3-tävlingen för i år har arrangerats. Vi behöver få fler föreningar att 

arrangera klass 3. 

Planering av NM pågår. Inbjudan går ut inom kort. Christian, Mats och Anna-Karin ansvarar. 
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EM spelas just nu i Finland. Walter Laikre gjorde stort intryck under UK Open. 

 

Snooker 

Översyn av TB pågår inför den nya säsongen. Går ut på per capsulam beslut under 

sommaren. 

SM inleddes med stort strömavbrott. Löste det så att kvalet spelades i två hallar. Taom 

sponsrade alla spelare med varsin krita. 

 

 

§9. Aktuellt från utskotten 

Barn & ungdom 

Tobias rapporterade om barn- och ungdomsverksamheten. 

I Norrtälje var det premiär för den nya klassen för barn med förenklad spelform, gruppspel 

och bäst av fyra frames. Att spela till jämt antal frames gjordes utifrån teorin att det skulle 

leda till färre förlorare. Det stämde. Det blev många oavgjorda matcher = färre förluster. 

Barnen var nöjda med tävlingsformen. 

Nästa tävling arrangeras i Sundsvall i slutet av augusti. Den är placerad för att motivera 

ungdomarna. ”När vi kommer tillbaka efter sommaruppehållet har vi en tävling”. 

 

Läger i Umeå 

Tobias berättade om upplägget av lägret i Umeå i slutet med juni som avslutas med Kvarken 

Junior Masters. Jörgen kommer att vara huvudtränare. 

 

Samtal med Finland 

Tobias har träffat det finska förbundets motsvarighet. De nationella tävlingarna för 

ungdomar i Finland har varit stängda så att enbart finska spelare har fått vara med. Efter 

samtal har nu Finland öppnat upp så att andra nationaliteter kan delta. Umeå BK skickade 

tre ungdomar till Wasas nationella ungdomstävling. Vi har även bjudit in Wasas ungdomar 

att delta på den nationella tävlingen i Sundsvall. 

 

Finland är positiva till att försöka få igång ett NM för ungdomar. Det skulle vara en bra 

erfarenhet för ungdomarna att få representera Sverige. 

 

USM 

Arrangör ej klart.  

 

Elitutskottet 

Ny Elitutvecklingsplan ska vara inskickad senast den 1 september. Sven ansvarar. Arbetet 

sker i dialog med övriga kommittéer samt Tobias. Vi tänker fokusera mer på vår framtida elit 

i denna plan. Hur kan vi utveckla våra system för att passa och bygga framtidens spelare? 

 

Kommunikation 

Biljard.TV – Här ser du svensk biljard 

Kortare diskussion om hur vi kan gå vidare. 

 

§10. Aktuellt från projekten 

Biljard 65+ 

Malmöalliansen har meddelat att de inte kommer att ansöka om medlemskap förtillfället. 

65+ touren har tävling i Sundsvall i helgen. 

 

Para 
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Enkät utskickad till de europeiska förbunden. 

Jörgen och Sofia deltar på utbildning kring Special Olympics i nästa vecka. 

 

Kartläggning vuxenidrott 

Cirka 300 svarade på enkäten samt att tre intervjuer genomfördes. Ett antal medskick kring 

utveckling av tävlingsverksamheten både på klubbnivå och på nationell nivå inkom. Samt att 

det blev tydligt vilken typ av verksamhet som de flesta saknar i sin förening idag. Fortsatt 

analys av svaren kommer att ske framöver.  

 

 

§11. Förbundsutvecklingsplanen 2024-2025 

En stor del av helgen ägnades åt arbete med förbundsutvecklingsplanen för 2024-2025. Vi 

diskuterade de tre målgrupperna barn & ungdom, vuxna & äldre motionärer samt personer 

med funktionsnedsättning. De effektmål vi satt upp för den innevarande perioden kan i stor 

utsträckning användas även nästa period. För vuxen använder vi oss av de resultat som kom 

fram i kartläggningen. 

Sofia skriver ett första utkast och skickar ut till styrelsen senast i början på juli. 

 

§ 12.  Antidoping 

Inget att rapportera. 

 

§13. Övriga frågor 

Kortare diskussion kring om vi bör införa en disciplinnämnd. 

 

§14. Nästa möte  

Den 14 augusti. 

 

§15. Mötets avslutade 

Andy tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Stockholm 2023-06-04 

 

 

 

Andy Nettleton, ordförande  Sofia Asp, sekreterare  

 

 

 

Sven Junghagen, justerare 

 


